
Майбутнє і міжнародний досвід
ринку кредитної кооперації
«Ринок кредитної кооперації:
бачення майбутнього та
міжнародний досвід» – таку тему
до обговорення запропонував
своїм учасникам Форум кредитних
спілок на Стрийщині, яким
продовжив свою роботу Всесвітній
фестиваль українських кредитних
спілок пополудні 11 серпня 2017 року.

Олег Лебедько

Вагомі напрацювання у цій царині представили зібранню:
Олег  Лебедько,  головний  виконавчий  директор  Української
федеральної кредитної спілки м.Рочестер;
Ольга Мороз, президент ВАКС;
Ольга Шевель, голова Української Світової Кооперативної Ради;
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Ева Сєржиньска

Ольга  Максимчук,  член  Національної  комісії,  що  здійснює
державне регулювання у сфері ринків фінансових послуг;
Ева  Сєржиньска,  директор  проекту  USАID  “Кредитування
сільськогосподарських  виробників  (КЕП)  в  Україні”.

Ольга Максимчук

До слова був запрошений також спеціальний гість Форуму Зиновій
Свереда, президент Українського кооперативного альянсу?.

Модерував роботу цього засідання – Петро Маковський?, який
очолює оргкомітет Всесвітнього фестивалю українських кредитних
спілок?
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Зиновій Свереда

Думки,  висловлені  доповідачами  викликали  жвавий  інтерес  у
залі.

Свої запитання промовцям, коментарі та пропозиції висловили:

 

 

Віктор Романюк

Віктор  Романюк?,  народний  депутат,  голова  підкомітету
небанківських  фінансових  установ;
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Богдан Захарчишин

 

 

 

 

 

 

 

Ірина
Драгомирецька?
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Петро Козинець

Богдан  Захарчишин,  член  ради  директорів  Української
федеральної кредитної спілки м.Рочестер; Ірина Драгомирецька?,
голова правління кредитної спілки “Гарант” (м. Київ); Петро
Козинець, президент НАКСУ.

Учасників  і  гостей  Форуму  приймає  Підгорецький  маєток,  що
на Стрийщині (Львівська область) 

Автори світлин – фотохудожники: Олексій Палій і Віктор Бившев

Більше  світлин  з  цього  засідання  –  до  вашої  уваги
тут:  goo.gl/xRkzjP

Приємного  вам,  друзі,  перегляду  цього  альбому!  Коментуйте,
позначайте та поширюйте світлини з нього!

Далі буде.

Постійне посилання на цю статтю: Олександр Кривенко. Майбутнє
і міжнародний досвід ринку кредитної кооперації. 11.08.2017.
14:00
–  http://wfucu.org.ua/2017/08/11/majbutnje-mizhnarodn-dosvid-k
k/
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#громада  #департаментАПК  #журналіст  #інвестиція
#ІринаДрагомирецька  #Канада  #Київ  #кредит
#кредитнаспілкаГарант  #Львівщина  #НАКСУ
#народнийдепутат #ОлександрКривенко
#ОлегЛебедько  #ОлексійПалій  #ОльгаМороз  #ОльгаШевель
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